
Redakční rada Velkomeziříčska 5/2015 – 18. 11. 2015 

Zápis 

Místo konání: pracovna ředitele JC 

Zahájení: 10.00 

Přítomni: Mgr. Milan Dufek, Mgr. Jiřina Kácalová, Ing. Stanislav Tvarůžek, Radim Svoboda, Bc. 

Martina Strnadová 

Program jednání: 

1. Informace z jednání koalice o Velkomeziříčsku, které proběhlo před prosincovým jednáním 

zastupitelstva města.  

To mělo na programu bod – dotace Jupiter clubu na Velkomeziříčsko. Na jednání koalice byli pozváni 

ředitel JC Milan Dufek a vedoucí redaktorka Velkomeziříčska Martina Strnadová, aby vysvětlili 

zodpověděli dotazy zastupitelů: důvody transformace Velkomeziříčska, současný stav, financování, 

vysvětlení diskutovaných otázek – viz podrobný materiál v příloze, který dostali zastupitelé. 

2. Informace ze semináře o městských novinách pro Kraj Vysočina – Velkomeziříčsko bylo 

vyhodnoceno jako nejlepší periodikum a informační portál. 

3. Diskuze o zveřejňování příspěvků čtenářů ve Velkomeziříčsku, případně jejich reakcí na sloupek 

zastupitele či radního (viz konkrétní případ v č. 6 a 7 J. Kaše a Z. Jahodová). Právní nárok na zveřejnění 

příspěvku v periodiku vydávaném samosprávným územním celkem má zastupitel, běžný občan ne. U 

ostatních přispěvatelů je na zvážení vedoucí redaktorky, zda příspěvek zveřejní či nikoli – ta přihlédne 

k tomu, aby bylo zpravodajství vyvážené a aby příspěvek neporušoval zákon. 

4. Náměty jmen osobností na rozhovor: Alena Dohnalová/Hadrabová – středověké kroniky, Pavel 

Nádeníček – pilot (připravujeme do č. 2/2016), Libor Smejkal – filmař, fotograf, Tomáš Ouředníček – 

rallye Dakar. Námět na téma: vzpomínky žáků na S. Tavrůžka st. – promyslí J. Kácalová. 

20. 11. 2015 

Martina Strnadová 

 

Součástí zápisu 5/2015 je příloha – Zpráva o transformaci Velkomeziříčska 


